
Žádost o poskytnutí informací dle zákona č. 106/1999 Sb. 

Pořadové číslo: INFO/21/2017 Ze dne: 25.08.2017 

 

Od:  

Odesláno: 25. srpna 2017 15:31 
Komu: Janál Jiří; Marhanová Božena 

Předmět: Žádost o poskytnutí informací 

  

Dobrý den, 

s manželem bychom Vás chtěli požádat dle zákona o svobodném přístupu k informacím   

č. 106/1999 Sb. o informace ohledně plánovaného umístění veřejného osvětlení do ulice  

Na Bylance v Kutné Hoře. 

Nám a ještě několika  dalším sousedům se jedná pouze o to, aby byla navrhnuta světla taková, 

která se hodí do této klidné, přírodní  a doposud málo frekventované části města, neradi bychom 

zde měli zbytečně intenzivní světelné reflektory, které  mohou  být velice rušivé zvláště v  dnešní 

době, kdy se čím dál víc začíná  řešit situace světelného smogu a zbytečného přesvětlování.  

Rádi bychom také znali plán přesného plánovaného umístění a typu osvětlení a to pouze z toho 

důvodu, že  bychom chtěli předejít tomu, aby světla svítila  například do ložnic obyvatel nebo 

osvětlovala celou zahradu víc než pozemní komunikaci, jak je možné vidět u některého umístění 

a typu osvětlení. 

Další neopomenutelný fakt je, že silnice je zde jednosměrná a úzká a  postavení lampy v určitém 

místě by nám mohlo  zabránit  zaparkovat  vozem  na náš pozemek a parkovací plochu za plotem, 

protože  vzhledem k šířce  vozovky je nutné couvat na pozemek podél plotu, nevhodné umístění 

lampy by nám tak mohlo bránit  v řádném užívání. Tento problém se však nemusí týkat jen nás, 

ale i ostatních sousedů a  proto by komunikace a znalost plánu byla  přínosem a předešlo by se 

tak možným problémům. 

Již loni v říjnu jsme kontaktovali přímo pana projektanta Zahálku, který dvakrát do telefonu 

slíbil, že nás kontaktuje po provedení světelných propočtů atd.,  do dnešního dne se však tak 

nestalo a ani předsedkyně zahrádkářského svazu se mu na jaře letošního roku nemohla dovolat, 

proto Vás žádáme o informace touto formou. 

Samozřejmě chápeme, že když se městu naskytla tato příležitost k vybudování osvětlení,  tak ji 

využije - jedná se nám pouze o citlivý přístup s ohledy na místní obyvatele tak, aby se vše 

vyřešilo k pokud možno všestranné spokojenosti. 

 

Předem Vám velice děkujeme. 

 

S pozdravem 

 

 



Odpověď ze dne: 05.09.2017 Poskytl odbor: INV-TO 

 
  
 

 


